

No. 7247. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PERFORMERS, PRODUCERS OF PHONOGRAMS AND BROADCASTING ORGANISATIONS. ROME, 26 OCTOBER 1961 [*United Nations, Treaty Series, vol. 496, I-7247.*]

NOTIFICATION UNDER ARTICLE 5 (3) OF THE CONVENTION*

Finland

Receipt of notification by the Secretary-General of the United Nations: 12 April 2016

Date of effect: 12 October 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 12 April 2016

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 7247. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE SUR LA PROTECTION DES ARTISTES INTERPRÈTES OU EXÉCUTANTS, DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES ET DES ORGANISMES DE RADIODIFFUSION. ROME, 26 OCTOBRE 1961 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 496, I-7247.*]

NOTIFICATION EN VERTU DU PARAGRAPHE 3 DE L'ARTICLE 5 DE LA CONVENTION*

Finlande

Réception de la notification par le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 12 avril 2016

Date de prise d'effet : 12 octobre 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 12 avril 2016

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

“Pursuant to Article 5 (3) of the Convention, the Republic of Finland declares that it will not apply the criterion of publication.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Conformément au paragraphe 3 de l'article 5 de la Convention, la République de Finlande déclare qu'elle n'appliquera pas le critère de la publication.